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Zápisnica č.B - 5/2012 
ME.STO PR.EŠOVPritomní: podľa prezenčnej listiny \ 11Mestsk~ úrad v Prelove 

Program: 1. Otvorenie a privítanie hostí Číslo spisu: I 
Znak 8 lehota2. Požiadavky a pripomienky občanov Došlo: uloženia: 

3. Pripomienky poslancov 1O. AUG. 2012 
4. Záver 

Celkom: IVybavuje: 

Evidenčné čislo došlej pošty:qo 1-td '1-/201'-. 
7(60áu 1: Otvorenie a privitanie hosti 

Zasadnutie pre dlhodobejšiu maródku predsedu VMČ Ľ. Malagu otvoril a viedol najstarší člen 
z poslancov VMČ 5 Mgr. Stanislav Ferenc. Na zasadaní privítal poslancov za mestskú časť
PaedDr. Miroslava Benka (sekretára) a Mgr. Petra Krajňáka, zástupcov jednotlivých sekcií 
MsÚ a prítomných občanov. 

7( 60áu 2: Požiadavky a pripomienky občanov 

p. Sekera (ul. Janáčkova Č.3S) 


- prišiel sa informovať ohľadom komunikácie, ktorá sa zrekonštruovala na Janáčkovej ulici 

a spája hl. ulicu Švábsku. Je nespokojný s tým, že sa tam osadili stÍpiky a nie je prechodná pre 

automobily. Žiada, aby sa komunikácia pre automobily rozšírila a sprejazdnila smerom od 

Janáčkovej ulice k PC. 

- informoval poslancov, že pri silných dažďoch stojí voda na Janáčkovej ulici pred domom 

Č.3S. 


p. Brhlíková (ul. Švábska č.26) 

- vyjadrila nespokojnosť s tým, že na sídlisku Šváby je málo osadených košov a od Švábskej 

ulice /č.26/ až po križovatku smerom na Solivar a Sekčov nie je žiaden kôš na odpadky. 

Poslanci VMČ žiadajú, aby tam boli osadené koše. 


p. Straka (ul. Janáčkova č.ll) 


- prišiel sa informovat', ako to bude ďalej s futbalom na Solivare. Na MsÚ je podaná žiadosť, 

aby bývalé ihrisko sa dalo do nájmu na IO rokov. Žiadosť je na Sekcii majetkovej 

a ekonomickej. Informoval sa, prečo tento areál nie je vykosený, keď je to mestský majetok. 


p. Dupal' (ul. Kukučínová č.22) 


- prišiel informovať, že na križovatke ulíc Kukučínova a Kysucká sú "ponorené" v asfalte 

kanály. Ide o novú komunikáciu na Kysuckej ulici. 

- ďalej žiadal, aby sa skontrolovala autoumyváreň na Kysuckej ulici, lebo v blízkom okolí sa 

znehodnocuje zeleň a celá príroda chemikáliami a parkuje tam na komunikácii veľa 


automobilov. 


p. Weber (ul. Suvorovova č.6) 

l 



- mal požiadavku, aby sa vyčistil Soľný potok, lebo uŽ viac rokov nebol vyčistený a stále 

zarastá a v letných mesiacoch sa šíri zápach. 

- má pozemok na Royovej ulici a chce predať mestu, lebo je na mestskej komunikácii. Dal 

žiadosť na Sekciu majetkovú a ekonomickú a dostal negatívnu odpoveď. 


2(60tiu3: 

- (J'osfanci ~Č 5 súlifasia s dIliotio6ým prenájmom ilirisk.P na uf. Z60rovs~ pri 
q'ajcliu 

- (J'osfanci ~Č 5 nesúlifasia s navrliow.nou zmenou územnélio pfánu fi 60áe č.107 
/športow - rei!eačnú pfocliu zmeniťna 06ytné pfocliy/ 

- ťPosfanci ~Č 5 ži4áajú !+tsV, a6y opätovne R.Pnta~{6ansRj úrad o možnosti 
zmeny fo~ty č.104 na [(Brv 

- ťPosfanci ~Č 5 ži4áajú !+tsV /Oáifefenie dopravy, energe~ a Ž<Pj, a6y za6rániló 
pa~ť preti zariaáením Šport na ulici SoG:vars~ ~ti 6ezpečnosti 
a nepreliľatinostipri výjazáe z ulice 1:(p.tuz(Jf)()f)(tj 

- (J'osfanci ~Č 5 ži4áajú Se~u staw6nélio úradu ovypracovanie proje~ výsaá6y 
zelene na sítllis~ Švá6y a 'vo vy6ranjcli častiacli SoG:varu a Soľnej 6ane, RJoré sú na 
tento úle{ s prostrie~ vyčfenené. 

2( 60du 4: Záver 

Predsedajúci dnešného VMČ 5, Mgr. Stanislav Ferenc, poďakoval všetkým prítomným za 

účasť na zasadnutí VMČ. 

Najbližšie zasadnutie VMČ č. 5 bude v pondelok 3.09.2012 v zariadení PKO na ulici 

Solivarskej Č. 80 so začiatkom o 18.00 hod .. 
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Mgr. Stanislav Ferenc 
poslanec, predsedajúci zasadnutiu 
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